
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen m.b.t. raadsbrief d.d. 20 september 2018 inzake 

specialistische jeugdhulp 

 
Het vorige college besloot de wijze van inkoop te wijzigen om de administratieve lasten voor de zorg 
te beperken. Dit heeft er onder meer toe geleid dat de gemeente Aalsmeer in 2018 met zo’n 2 
miljoen euro hogere kosten te maken krijgt voor de jeugdhulp dan voor 2018 begroot was. Twee 
miljoen euro meer betalen voor nagenoeg dezelfde zorg/hulp als onze jeugd in 2017 ontving, vinden 
wij iets dat inwoners niet uit te leggen is. Wij begrijpen dat de wethouder al om de tafel zit met de 
zorgaanbieders, dat is een goede start, maar we zijn er nog niet.  
Dit levert de volgende vragen van de VVD op: 

 Kan het college aangeven of en hoe de zorgaanbieders zijn gewezen op hun 
verantwoordelijkheid voor het gezamenlijk beheersen van de kosten? 

 Is het mogelijk om, zolang er in het zorgveld niet op een juiste wijze mee wordt 
omgegaan, de bevoegdheid om akkoord te gaan met tarief C uitsluitend te beleggen 
bij de gemeente?  

 Is het mogelijk om niet gebruikte componenten uit tarief C alsnog terug te vorderen 
bij aanbieders?  

 Is het mogelijk om per direct de verblijfscomponent uit tarief C te halen als er geen 
sprake is van verblijf?  

 Is het binnen de jeugdwet mogelijk om te gaan werken met zogenaamde 
plafondafspraken zoals zorgverzekeraars die hanteren richting 
ouderenzorginstellingen?   
 

Met vriendelijke groeten, 

VVD Aalsmeer  


